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Mini var invitert til Haram for 
å snakke om kor viktig det er å 
vere gode i lag. Haram kom-
mune har mange kvalitetar og 
har mykje kompetanse. Spørs-
målet er korleis ein skal finne 
felles mål og måtar å arbeide på 
for å nå måla. 
Mini Jacobsen samanlikna 
kommunen og næringslivet 
med eit fotballag. Vi må ønske 
at andre skal vere god. Alle må 
vere medansvarleg på det ein 
skal prestere. Min påstand er at 
Rosenborg vart så god på grunn 
av Nils Arne Eggen. Han skap-
te entusiasme i laget - kvar dag, 
og fekk oss til å prestere. 
Han var Noregs beste trenar - 
utan tvil, sa Mini Jacobsen. 
Sjølv om han hadde eit gnist-
rande temperament var det ik-
kje lov å vere sint meir enn 
nokre sekund i gongen. 
Det nyttar ikkje at nokre få spe-
larar er god, det gjer ikkje laget 
godt. Alle må bruke egoet sitt 
til fellesskapet beste. Ein viktig 
føresetnad for suksess er å gi 
andre suksess, understreka han. 
Jakobsen peika også på kor 
viktig det er for ei verksemd 
korleis ein møter publikum og 
kundane. Han tok spesielt fram 
dei som jobba i sentralbordet 
og elles dei første som møter 
kundane. Det er heilt avgjeran-
de for bedrifta at kundane får 
eit positivt inntrykk. For å få 
gode medarbeidarar er det vik-
tig at dei får positive tilbake-
melding. Alle set pris på ros og 
det medverkar til at ein føler 
seg verdsett og skaper entusias-
me. Alle på «laget» er like vik-
tig, slo Mini fast. 
På spørsmål frå salen om kvifor 

det stor aktivitet mot fjerne mar-
ked som Polen og ikkje minst 
Kina og Korea. Arne brukte my-
kje tid på å fortelje om arbeidet 
med å utvikle sikrare dekkopera-
sjonar på riggar og ankerhandte-
ringsbåtar (Safe deck opera-
tions). Det har skjedd ein stor 
utvikling med tanke på vinsjane 
og den kapasiteten desse har i 
dag samanlikna med tidlegare. 
Han viste mellom anna ein ani-
masjon der vi fekk sjå korleis 
kraner i dag gjer den jobben som 
mannskap på dekk tidlegare måt-
te gjere. Slike kraner vert no 
monterte m.a. på båtar som vert 
utstyrte på Søviknes. 
ML 

Møte 26.04.2006 
Rotarymøte 25.04.2006 
Mini Jakobsen: 
Jobb mot same mål
”Eg kan mykje om fotball, men 
lite om Haram kommune. Kvifor 
skal eg kome her og snakke om 
Haram? Fordi same regelen gjeld 
i næringslivet som i idrett. Skal 
ein skape entusiasme i laget må 
alle yte og gjere det dei er best 
til,” sa Mini Jacobsen. 
Mini Jacobsen var som eit fyr-
verkeri under Vårseminaret i 
Brattvåg. Han liten av vekst, men 
han brukte store ord og mange 
historier som krydra bodskapen. 

Møte 04.04.2006 
Konsert i ID-huset 
I staden for det oppsette pro-
grammet, vart kveldens møte 
flytta til Ingebrigt Davik-huset 
der det var storfint besøk frå 
Danmark, sjølvaste souldron-
ninga Hanne Boel. Mange av 
klubbens medlemmer hadde fått 
seg billettar til denne konserten 
og ingen som var til stades angra 
på den investeringa. Saman med 
dei flinke medmusikantane sjar-
merte ho alle med sin flotte 
stemme og svingande melodiar. 
Ingebrigt Davik-huset synte seg 
å passe perfekt til dette akustiske 
formatet og det virka som om 
artistane på scena også storkosa 
seg. Ein flott konsert – vi ser 
fram til nye storbesøk i Ingebrigt 
Davik-huset! 

ML 

Møte 18.04.2006
Åremål: Hallvard U / Bjørn J. 
Kveldens hovudpost: Nytt frå 
mitt yrke v/Arne Tande 
Arne sit sjølv i leiinga i bedrifta 
og kunne fortelje oss om ei be-
drift i stor utvikling og relativt 
fulle ordrebøker. Bedrifta har 
stadig eit nært samarbeid med I.
P. Huse på Harøya, men elles er  
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02.04.2013 - 
Fritt møte
Trond ønsket 
velkomen og fortalte at Hallvard 
Ulstein fylte 89 år den dagen. 
Den 09.04. skulle det ver dug-
nad rundt Synnalandsvatnet om 
det vert bra ver. Ellers var det 
ikkje noko program for dagen så 
praten gjekk livleg rund borda.
Johanne

09.04.2013 – Ordknappen/Ingrun 
Gudbrandsen
Anne Marit ønska velkomen til 
møte og fortalte at Bjørn Johnsen 
hadde hatt dag den 8. april. 
30. april vert det dugnad i parken 
og pensjonistfest den 16.04. 
kl. 18.00. 
Så ga ho ordet til Ingrun Gud-
brandsen som skulle fortelje om 
boka ho har skreve: “Jeg finner 
ikke ordene” og om prisen 
“Ordknappen” som ho fekk til-
delt i 2012 på grunn av den boka. 
Bakgrunnen for at ho skreiv den 
boka var at svigermora hennar 

fekk slag. Det var vanskeleg for 
dei pårørande og forstå kva ho 
ville seie. For å hjelpe henne 
søkte dei etter hjelpemiddel som 
dei kunne bruke når dei snakka 
med henne, men det var lite dei 
fann. Derfor ville ho laga ei slik 
bok.
Ingrun fekk stipend frå “Leser 
søker bok” i 2005. Ho starta å 
samle stoff og bilder som ho 
kunne bruke til denne boka. 
Ho har brukt 5 år. Det var ei fin 
bok og flotte bilder, ca. 470 stk. 
Det var mykje arbeid sidan ho 
ikkje kjente til “afasi” (skade i 
språkområdet i hjerna). Ho fekk 
hjelp av logoped Mari Berntsen.
Boka delte ho inn i 10 bolkar og 
ho laga plass i boka bak kvart 
emne slik at dei som brukte den 
kunne tilføye det dei hadde bruk 
for. Det var vanskelig og få eit 
forlag til å gi ut boka, men til 
slutt fekk ho Fagbokforlaget i 

Bergen til å trykke den. Det er 
nok eit tapsprosjekt, men om den 
kan vere til nytte for nokon er 
ho glad for det. Boka var sendt 
rundt i lokalet så vi fekk sjå den.
Johanne

16.04.2013 – Pensjonistfest
Anne Marit ønska velkomen til 
fest. Ho var vara for Trond som 
var i Roma. Thorleif var festleiar, 
vara for Lidvar som var sjuk, 
men det gjekk greit. Thorleif 
klarte det godt han. Arne Vågnes 
spelte til allsangane. Elias Rogne 
holdt et veldig godt foredrag på 
rim, han er gardbruker på Long-
va, tidligere fisker. Flott song 
av Uhørt, vanligvis var dei 16 
stk, men denne kvelden var det 
berre 10 som song og det klarte 
dei godt. Leda av Turid Skjelten. 
Dei skal ha konsert i ID-huset 
20. juni så ho oppfordra alle til å 
møte. Så var det loddsalg og 
servering av mykje god mat. 

Noen av ”Ordknapp”-vinnerne. Ingrun nr 2 fra venstre.



30.04.2013 – Dugnad i parken
Dugnad i parken frå 16.30-19.00. 
Jorunn hadde fortalt at Park-
nemnda hadde leigd han Harald 
Hagen til å rydde skikkelig, det 
er 20 år sidan parken var ferdig 
og nemnda hadde ein del pen-
gar på bok som dei ville bruke. 
Dei som går på norskopplæring 
ville og kome og hjelpe, dei var 
mange og gjorde ein god jobb. 
Det snødde godt når klokka var 
seks. Det var ikkje så mange 
av medlemmane i klubben som 
møtte. Det vart servert kaffi og 
kake til alle i kyrkja etterpå.
Johanne

07.05.13 – Komitearbeid m.m.
Innkomande president Anne 
Marit ønskte alle velkomne.
•  Gratulasjonar til Sindre, Arne V
 og Ove pga av fødselsdagar.
•  Rapport frå den årlege 
 dugnaden ved kyrkja i 
 Brattvåg. Lågt deltakartal frå  
 medlemmane i klubben, men  
 dugnaden vart berga pga av  
 hjelp frå Inger Synnøve   
 Remme og ”innvandrar-
 gjengen”. Takk for hjelpa…
• Arne Tande tok ordet og   
 gjorde greie for status for   
 prosjektet Synnalandsvatnet  
 rundt (gangsti, lysløype, osv).  
 Vi manglar pengar og har   
 problem med å sluttføre 
 prosjektet. 
Spørsmål: Skal vi prøve oss med 
ei ny innsamling? Ut til alle hus-
standar? Forsamlinga diskuterte 
litt fram og attende omkring 

Ingrid Hildremyr takka på vegne 
av pensjonistforeninga for ein 
koselig kveld. Ho ønska fleire 
medlemmer i klubben.
Johanne.

23.04.2013 – Olje- og gassutvin-
ning på store havdjup
Trond ønska velkomen og vi 
klappa for Ove Finnes som 
hadde hatt dag 22.04. Målet til 
Trond  var å få til eit samarbeid 
med Vatne og Tennfjord Rotary-
klubb og det har han fått til. Det 
vert 10 nye medelemmer. 
Så fekk Lars Gjørsvik ordet, han 
ville fortelje litt om “olje- og 
gass-utvinning på store hav-
djup”. Han har kontor i Brattvåg.
Han snakka om basisboretek-
nologi, undervassteknologi og 
boreplattformer. Undervass-tek-
nologi gjer seg uavhengig av 
plattformer på overflata. Bore-
plattformee har vorte meir og 
meir avansert etter kvart. Platt-
former står på botnen på grunn 
av si vekt. Det er festa med eit 
stålskjørt som syg seg fast i 
botnen. Dei har brukt logikken 
sin og fått det til. Når dei først er 
plassert klarer dei ikkje og flytte 
dei. 
Kompressorstasjon på botnen, 
den kan fjernstyrast. Med å 
bruke det ser dei store økono-
miske gevinstar. Dette er ein 
revolusjonerande nyheit. Han var 
veldig engasjert og fekk forsam-
linga med seg.                 Johanne

desse spørsmåla. Litt usikker på 
konklusjonen…
• Geir Magne Ingeborgvik, leiar  
 i programkomiteen, gjekk
  gjennom programmet for
 resten av dette rotaryåret.
Etterpå komitearbeid. Førebuing 
til neste rotaryår.
Arne V.

14.05.13 – Yrkesforedrag 
Svein Hoel
President Trond ønskte alle 
velkomne. Spesielt dei nye 
medlemmane frå Tennfjorden og 
Vatne fekk merksemd.
Gratulasjon til Anders Lausund 
som har fødselsdag i dag.
Trond orienterte litt om 
guvernøren sitt månadsbrev. 
Brevet inneheld interessant 
statistikk om frammøte.
Svein Osvik fekk ordet og 
orienterte om ein avslutningsfest 
for klubben innanfor tunnelen 
fredag 21.06.13. Vi er inviterte 
og velkomne.
Så fekk dagens hovudmann 
Svein Hoel ordet. Han skulle 
halde yrkesforedraget sitt.
Vi fekk eit lite tilbakeblikk i 
transportbransjen om korleis små 
speditørar dominerte på 60 og 
70-talet, og kjennskap og ven-
skap ofte var utgangspunkt for 
kommersielle avtalar. 
I dag opererer store transport-
selskap lokalt, nasjonalt og 
globalt. Utanlandske aktørar 
pressar marknaden. Drivkrafta i 
desse selskapa er profitt. 
Arbeidet som sjåfør har vorte 

Uhørt-sangere Elias Rogne, rimsmed fra Longva Lars Gjørsvik orienterer om olje- og 
gassutvinning



brutalisert gjennom kontraktar 
med låg løn og krevjande 
arbeidstid.
Svein fortalde også litt om kva 
utdanning som i dag krevst for 
jobben som sjåfør for tunge 
køyretøy. Like viktig som papir 
er personlege eigenskapar som 
disiplin og ”stå-på” vilje. 
Det er ein ansvarsfull jobb med 
forvalting av store verdiar. 
Kostnaden med å ta førarkort for 
store vogntog kan fort kome over 
100 000 kr.
Vi fekk også høyre om reguler-
inga av transportbransjen med 
rigide lover og reglar og kon-
trollsystem for desse. 
Svein fortalde levande om 
interessa si for bilar og lastebilar 
heilt frå barndomen og korleis 
han starta i bransjen i 1967 hos 
Gunnar Dahle som vikar. 1971 er 
eit vendepunkt: han starta for seg 
sjølv og fekk kontrakt med 
AS Hydraulikk i Brattvåg. 
As Hydraulikk fekk godt skuss-
mål som arbeidsgjevar. Vi fekk 
ei levande og engasjert skildring 
av utviklinga av køyretøya desse 
åra. Frå primitive lastebilar 
til moderne vogntog med alle 
fasilitetar. Ein revolusjon! Til sist 
fekk vi høve til å sjå og studere 
eit eksempel av arten. Sjå 
bilete.
Trond takka for det 
interessante og 
vel førebudde 
yrkesfore-
draget og 

gjekk gjennom avslutninga av 
dette rotary-året.
Arne V.

21.05.2013 – Dugnad
Vi var 8 stykker fra Rotary på 
dugnad i lysløypa. Thor kom 
med kaffe og kjeks. Det var også 
4 grunneiere som møtte opp. Så 
nå har vi fjernet “litt” flere trær 
som tok opp i lysledningene.
Anne-Marit

28.05.2013 – Avlysning møte
På grunn av at flere meldte 
avbud måtte “golfmøtet” på 
Solnør avlyses. 
Det hadde meldte seg langt 
under minimums-grensen for det 
vi ønsket at det skulle være.
Trond

04.06.2013 – Fisketur
En ny vellykket fisketur med 
samling på hytta til Svanhild på 
Drynaholmen. Og som alltid tok 
hun hjertelig i mot oss. Johnny 
H., Jostein S. og Magne Skaar 
stilte med båter. Midsund og 
Vatne Tennfjord rotaryklubber 
var invitert, men kunne ikke 
stille. 

Fra havna på Drynaholmen

Trond gjør opp fisk

FISKE-
TUR

Visning og prøvesitting av lastebil

Johnny og Anne Marit

Magne Skaar spiser fersk fisk



Noen data: VARD sitt design-
kontor står for utformingen, 
skroget er bygd i Tulcea og 
utrustes i Brattvåg. 
Lengde 120,8 m og bredde 22 m.
Fart: 15,5 knop – 110 manns 
besetning – 4 hovedmotorer, 
2 framdriftspropeller og 2 side-
propeller – 4 generatorer skaffer 
strøm, clean design (skal ikke 
forurense ved eventuell rift i 
skroget. Utstyres med miniubåt 
med 3000 m. kabel – kranbåt 
for installalsjon på havbunnen). 
Hivkompensasjon på alle kraner 
og kabel til miniubåt. Det er lagt 
opp 240.000 m kabel i båten, og 
3000 ISO-tegninger viser hele 
båten. Skroget veier 4400 tonn 
– utrustet veier båten 6616 tonn. 
Dette er tall vi kanskje ikke har 
noe forhold til, men de virker 
imponerende.
Båten skal til Australia, men det 
er usikkert hva den skal jobbe 
med, det blir sikkert noe på hav-
bunnen. Det blir ikke norsk 
mannskap på båten. Båten skal 
på prøvetur 29.6. og leveres 29.7. 
Noe arbeid og tester står igjen, 
men de mener å ha kontroll. På 
turen gjennom båten fikk vi se 
motorrom, bekvemmeligheter for 
mannskap, kontrollrom, en tur på 
broa og på helikopterdekk. Båten 
er arbeidsplass for personell fra 
mange yrker, og alle har foruten 
lugar også egen kontorplass med 
TV og PC, forskjellige oppholds-
rom, trimrom, bibliotek, og alle 
bekvemmeligheter som kreves 
for lange opphold til sjøss. 

en del av kveldens program. 
Klubben hedret 2 personer med 
Paul Harris; Thorstein Slyngstad 
og Leif Hofseth for fortjenstfullt 
arbeid i klubben og lokalsamfun-
net. Som alltid er mat en viktig 
del av en fest, så også her. Koldt-
bord med tilhørende drikke, 
deretter kaffe, kake og avec. 
Kl. 23.00 gikk alarmen, men 
vi gav oss ikke for det. Johnny 
Helland takket for maten som 
forøvrig kom fra Kulturkafeen i 
Brattvåg. Trond takket på vegne 
av Brattvåg Rotary, litt blandede 
følelser – siste arrangement i 
V.T. Rotaryklubb. Men gledet 
seg over at så mange ville fort-
sette som medlemmer i Rotary.
Til slutt takket president Svein 
Osvik alle for frammøtet, med-
lemmene for samarbeidet  og for 
at de var invitert til å bli med-
lemmer i Brattvåg Rotaryklubb.
HG
 
25.06.2013 – Bedriftsbesøk VARD
Vi var invitert til å bese bygg 
nr. 793 Siems Rederi – DAYA 1 
- på Brattvåg Skipsverft – VARD 
– den kanskje flotteste og mest 
påkostede båten de har levert. 
35 personer møtte opp inkl. 5 fra 
Rotaract Ålesund, 2 fra Vatne 
Tennfjord og andre gjester.
Geir Ingeborgvik ønsket velkom-
men og serverte kaffe og kaker 
før presentasjonen av båten. 
Det var ass. prosjektsjef Geir 
Andreas Seth, forøvrig tidligere 
RYLA-deltager fra Brattvåg, 
som informerte.

Totalt ble vi knapt 30 stk. Leif og 
Thorleif reiste tidlig ut for å fyre 
opp fiskekjelen, og Kam.Kom. 
kom med reker, loff, drikke og 
øvrig tilbehør. Mens vi ventet på 
fiskerne prøvesmake vi rekene 
og vinen – den tradisjonelle 
gløggen uteble i år. Johnny , 
Jostein og Magne Skaar kom 
med fisken, så det ble et hyggelig 
måltid. President Trond viste ef-
fektiv bruk av kniv da han gjorde 
opp fisk – ”en gang kokk alltid 
kokk”. Oppholdsvær, litt kaldt, 
men det la ingen demper på 
stemningen.                            HG
 
11.06.2013 – Dugnad lysløypa
Middels frammøte, men stor 
innsats og vel utført arbeid.
 
21.06.2013 – Jubileumsfest Vatne-
Tennfjord Rotaryklubb
I forbindelse med V.T.s 35-
års markering, at klubben skal 
nedlegges og de av medlemmene 
som ønsker det kan overflyttes 
til Brattvåg Rotaryklubb var vi 
invitert til fest i Johangarden i 
Tennfjord. Vel 20 personer fra 
Brattvåg inkl. følge reiste i 
chartret buss. Og det ble en hyg-
gelig kveld. 
Kontakten med våre nye med-
lemmer ble opprettet. Brattvåg 
var charterklubb for V.T. og 
Bjarne Skjelten var president. 
Første president i V.T. var Jens 
Tennfjord.
Et greit tilbakeblikk på hva klub-
ben hadde holdt på med og bilder 
fra viktige begivenheter utgjorde 

Jens Tennfjord og Rolf Haugerund Ass. guvernør Gunnar Kvalsund, Leif Hofseth (PH), Torstein Slyngstadli (PH), 
Svein Osvik., Trond Skjelten.



Dugnadene og de sosiale sam-
lingene var også positive møter 
som styrket samholdet. 
Forhandlingene med Vatne-
Tennfjord Rotaryklubb som 
endte med at 10 av medlemmene 
kan tenke seg å flytte over til 
Brattvåg Rotary var også posi-
tivt. Han takket styret for sam-
arbeidet gjennom året og roste 
påtroppende Anne-Marit for at 
hun kunne stille opp på kort 
varsel når han ble forhindret.
Rolf H. og Øyvind ble hedret for 
100% frammøte også dette året.
Så var det overrekkelse av 

presidentknapp, kjede og Tron 
til påtroppende som synlig bevis 
på verdigheten og et vel fortjent 
lykke til.
Anne-Marit takket for tilliten og 
gledet seg til å starte i jobben. 
Helt fra hun møtte som ob-
servatør hadde hun følt at opp-
gavene i Rotary var viktig både 
lokalt og internasjonalt. Hun 
ønsket alle god sommer og vel 
møtt til et nytt Rotary-år.
Så var det mat. Jorun/Kulturka-
feen serverte nydelig fiskesuppe 
og loff fra eget bakeri. Hvem 
som hadde valgt vin er ukjent 
for referent. Deretter vanket det 
kaffe og Twist før Kvæfjordkaka 
kom på bordet, også fra Jorun. 
Alt var godt.
Til slutt informerte Anne-Marit 
litt om hva som skjer i lysløypa, 
og delte ut giroer for å kunne 
dekke utgiftene til dette arbeidet.
HG
 

Utsikt fra broa på Gaya 1

Pris: ca 500 mill NOK.
Det var mange i arbeid da vi var 
der, og for oss virket det kaotisk, 
men alt blir nok bra til slutt.
HG
 
02.07.2013 – Presidentskifte
Årets presidentskifte var i år i 
klubblokalene. Godt frammøte, 
deriblant 3 av våre nye medlem-
mer fra Vatne Tennfjord og flere 
gjester. Totalt vel 40 personer.
Trond tok en gjennomgang av 
hva som hadde hendt i klubben 
gjennom året og nevnte bedrifts-
besøkene som særlig positivt. 

Anne Marit takker Trond for godt 
utfør t jobb.

StyrepultenGaya 1 sett fra kaia

  God 
sommer!


